



# Bestyrelsesmøde i NRUI

**Mødedato:** 2. marts 2022

**Mødested:** NRUI Klubhus

**Mødetidspunkt:** Kl.19.00-21.00

**Deltagere:** Jens Frost Astrup, Pia Thøstesen, Ken Bloch, Gitte Søndergård, Hanne Bøgesvang Pedersen, Morten Hjort Løvendahl Nielsen, Lonnie Ravnsbjerg Holm Uhre og Lasse Opstrup. Erling Sørensen deltager under punkt "*regnskab, budget og medlemstal*"

**Online deltagere:**

**Afbud:** Lise

**Mødeleder:** Morten

**Referent:** Jens

## Dagsorden:

### 1. Godkendelse af dagsorden og referat

**Ansvarlige:** Alle

**Indhold:** Godkendelse af denne dagsorden.

**Referat:** Dagsorden er godkendt. Referatet blev godkendt inden vi skiltes sidst.

### 2. Regnskab, budget og medlemstal

**Ansvarlig:** Pia og Erling

**Indhold:**

**Referat:** Erling gennemgik regnskabet. Flere steder kan det umiddelbart se ud som om der er sket store ændringer fra 2020, hvilket i sagens natur også er sandt, idet 2020 jo var Coronaåret. Pia og Erling forbereder et svarberedskab ang. Økonomien i Helle FC, da det ikke fremgår entydigt af vores regnskab, hvad vi har af indtægter hhv. udgifter ved at være del af Helle FC.

Bestyrelsen godkender regnskabet.



### 3. Opfølgning fra sidst

**Ansvarlig:** Alle

**Indhold:** Status på padelbane – Ken/Gitte  
Status på Multibane – Gitte  
Status på kunstgræsbane - Gitte  
Status på renovering af klublokaler – Gitte  
Status på Generalforsamling – Lasse, Jens, Ken  
Status på datoer til frivillighedsdag – Gitte  
Brug af NRUI mail og opsætning - Lasse

**Referat:**

**Padelbane:** Ken har været i yderligere dialog med kommunen. Gitte har været i dialog med Brian (Ejendomscentret). Vi håber på snarlig fremgang i byggeansøgningen.

**Multibane:** Belægningen påregnes etableret i uge 11.

**Kunstgræsbane:** Der var møde i går i Helle Hallen. Det blev vedtaget at alle foreningen betaler det samme, de der indledningsvist havde lovet mere, "får lov" at låne resten til formålet. Alle foreninger stilles herved ens hvad angår baneleje.

**Renovering af klublokaler:** Der er søgt kr.: 92.000 ved kommunen til nyt inventar i køkkenet. Der er ligeledes søgt 43.000 ved Ulvemose/Bækhedefonden til nye møbler i klubhuset. Arbejdet påbegyndes når der er svar på de ansøgte midler.

**Status GF:** Der er så småt ved at være styr på det. På dagsordenen skal det anføres at Per Vestbo er på valg som revisor, han modtager genvalg.

**Frivillighedsdag:** 4. Juni (lørdag i uge 22). Der arbejdes på en eller anden form for beklædning med NRUI logo. Lonnie er indledningsvis ansvarlig.

**NRUI mail mv.** Der er fortsat et stående tilbud fra Lasse om at hjælpe med opsætning.

### 4. Evt.

**Ansvarlige:**

**Indhold:**

**Referat:**



## 5. Samlet godkendelse af referat

**Ansvarlige:** Alle

**Indhold:** Godkendelse af dette referat.

**Referat:** Referatet godkendes.

Næste møder:

Onsdag d. 16. marts kl. 19.00 Generalforsamling afholdes i Næsbjerghus

Onsdag d. 23. marts kl. 18.00 HIS årsmøde og generalforsamling i HH

Onsdag d. 30. marts kl. 19.00 konstituering NRUI